
 

 

 
 
 

Schriftelijke vragen fractie D66 schaatsvijver Ootmarsum 
 

 
Wij zouden n.a.v. een bericht in ‘In en om Ootmarsum’ graag volgende art. 35 
vragen beantwoord zien. Dit omdat wij vinden dat een plaats als Ootmarsum 
op een dergelijke unieke locatie een prachtige schaatsvijver kan realiseren. 
 

1. In hoeverre klopt het dat de gemeente Dinkelland bij de wijzigingen van de 
vijvers heeft toegezegd dat het water om de vijver heen zou stromen. Naar 
onze mening klopt dit verhaal met datgene wat wij als Raad ook weten. Waarom 
is hiervan afgeweken? 

2. Vindt het College het belangrijk dat er op deze locatie een schaatsvijver gerealiseerd 
moet blijven? Zo ja, wat gaat u hieraan doen? Zo nee, welk alternatief gaat 
de Gemeente de schaatsclub Ootmarsum aanbieden om alsnog in de toekomst 
in het hart van Ootmarsum te kunnen schaatsen? 

3. Gaat de Gemeente alsnog snel actie ondernemen om binnen nu en enkele dagen 
alsnog op deze vijver te kunnen schaatsen? Zo ja, wanneer en wat gaat u als 
College hieraan doen? Zo nee, gaat u in ieder geval zorgen dat er voor volgend 
jaar december een alternatief is aangedragen voor de schaatsclub? 

 


